
 

 

Zápisnica 
z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Parchovanoch,  

ktoré sa konalo dňa 20. 3. 2023 

 
Prítomní:  

 

Starosta obce:  Mgr. Marián Hazuga 

 

Poslanci:  Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Bc. Lukáš Dobranský 

Mgr. Peter Hajduk 

Ing. Ján Kuriško 

Ing. Maroš Obrin 

Mgr. Peter Topoľovský 

Ján Tóth 

 

Kontrolór obce:    Ing. Martina Havrišová 

 

Neprítomný:   Ing. Pavol Kičinko  

 

 

 

PROGRAM: 

 

 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ, voľba návrhovej komisie a overovateľov 

3. Rozpočet obce na rok  2023- a viacročný rozpočet na roky 2024 a 2025 

            stanovisko hlavnej kontrolórky              

4. Rozpočet obce na rok 2023 a viacročný rozpočet na roky 2024 a 2025 

5. Rozpočtové opatrenie č. 1  

6.         Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva Parchovany  

7. Rokovací poriadok komisií obecného zastupiteľstva  

8. Zriadenie odborných komisií obecného zastupiteľstva 

9.         Prenájom pozemku-Božčice 

10.       Interpelácia poslancov 

11.       Rôzne 

12. Záver 
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Ad 1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. Marián Hazuga, starosta obce. 

Skonštatoval, že neprítomný je poslanec Ing. Pavol Kičinko  a uviedol že  s počtom poslancov 

8  je zastupiteľstvo  uznášania schopné.  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí Mgr. Ján Bača a Ján Tóth, za zapisovateľa bol 

navrhnutý Ing. Ján Kuriško. Za tento návrh hlasovali poslanci takto: 

 

Hlasovanie:  

za: 8                        Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Bc. Lukáš Dobranský 

Mgr. Peter Hajduk 

Ing. Ján Kuriško 

Ing. Maroš Obrin 

Mgr. Peter Topoľovský 

Ján Tóth 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomný: 1 Ing. Pavol Kičinko  

 

Starosta sa spýtal prítomných poslancov a kontrolórky obce, či má niekto návrh na 

doplnenie bodu do programu.  

Starosta obce dal hlasovať za predložený program. 

 

 

Ad 2. Schválenie programu zasadnutia OZ, voľba návrhovej komisie 

a overovateľov  

 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ, voľba návrhovej komisie a overovateľov 

3. Rozpočet obce na rok  2023- a viacročný rozpočet na roky 2024 a 2025 

            stanovisko hlavnej kontrolórky              

4. Rozpočet obce na rok 2023 a viacročný rozpočet na roky 2024 a 2025 

5. Rozpočtové opatrenie č. 1  

6.         Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva Parchovany  

7. Rokovací poriadok komisií obecného zastupiteľstva  

8. Zriadenie odborných komisií obecného zastupiteľstva 

9.         Prenájom pozemku-Božčice 

10.       Interpelácia poslancov 

11.       Rôzne 

12. Záver 
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Hlasovanie:  

za: 8                        Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Bc. Lukáš Dobranský 

Mgr. Peter Hajduk 

Ing. Ján Kuriško 

Ing. Maroš Obrin 

Mgr. Peter Topoľovský 

Ján Tóth 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomný: 1 Ing. Pavol Kičinko  

 
Voľba návrhovej komisie:  

Starosta navrhol za členov návrhovej komisie: Ing. Maroša Obrina, Jaroslava Antolíka 

a Mgr. Jána Baču.  

 

Hlasovanie:   

 

za: 8                        Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Bc. Lukáš Dobranský 

Mgr. Peter Hajduk 

Ing. Ján Kuriško 

Ing. Maroš Obrin 

Mgr. Peter Topoľovský 

Ján Tóth 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomný: 1 Ing. Pavol Kičinko  

 

 

Ad 3. Rozpočet obce na rok  2023- a viacročný rozpočet na roky 2024 a 

2025 stanovisko hlavnej kontrolórky  

 

Ing. Martina Havrišová prezentovala svoje odborné stanovisko k predloženému 

rozpočtu obce na rok 2023 a roky 2024,2025. 

Poslanci stanovisko  zobrali na vedomie. 
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Hlasovanie:   

 

za: 8                        Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Bc. Lukáš Dobranský 

Mgr. Peter Hajduk 

Ing. Ján Kuriško 

Ing. Maroš Obrin 

Mgr. Peter Topoľovský 

Ján Tóth 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomný: 1 Ing. Pavol Kičinko  

 

Uznesenie č.15/2023 bolo prijaté. 

 

 

Ad 4. Rozpočet obce na rok  2023- a viacročný rozpočet na roky 2024 a 

2025  

 

Mgr. Marcela Ivančinová (ekonómka obce) predstavila návrh rozpočtu obce 

Parchovany na rok 2023 a viacročný na roky 2024 a 2025. Poslanci sa dotazovali na jednotlivé 

položky , ako napríklad náklad na PHM pre osobné autá. Starosta uviedol že čerpanie rozpočtu 

ako aj jednotlivých položiek  v ňom (PHM) bude štvrťročne vyhodnocované. Na návrh 

poslanca Baču bol upravený percentuálny návrh uznesenia na právomoc starostu k úprave 

rozpočtu. Návrh bol upravený z 10 % na 2,5 %. ( hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu 7-0-1 

Peter Topoľovský ) 

Poslanci hlasovalo o pozmeňujúcom návrhu uznesenia č.16/2023 v bode D k rozpočtu  

z 10% na 2,5 % . a rozpočet ako celok schválili.  

 
Hlasovanie:   

 

za: 7                        Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Bc. Lukáš Dobranský 

Mgr. Peter Hajduk 

Ing. Ján Kuriško 

Ing. Maroš Obrin 

Ján Tóth 

proti: 0 

zdržal sa: 1 Peter Topoľovský 

neprítomný: 1 Ing. Pavol Kičinko  

 

Poslanci  hlasovalo o  návrhu uznesenia k  rozpočtu s pozmeňujúcim návrhom 

a rozpočet ako celok schválili.  

Mgr. Ivančinová  zároveň informovala o úverovom zaťažení obce a rozpracovaných 

projektoch obce a ich financovaním. 
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Hlasovanie:   

 

za: 7                        Jaroslav Antolík  

Bc. Lukáš Dobranský 

Mgr. Peter Hajduk 

Ing. Ján Kuriško 

Ing. Maroš Obrin 

Mgr. Peter Topoľovský 

Ján Tóth 

proti: 1  Mgr. Ján Bača 

zdržal sa: 0 

neprítomný: 1 Ing. Pavol Kičinko  

 

Uznesenie č.16/2023 bolo prijaté. 

 

 

Ad 5. Rozpočtové opatrenie č.1 

 

Mgr. Marcela Ivančinová prezentovala rozpočtové opatrenie , týkajúce sa zapojenia 

finančných zdrojov do rozpočtu obce. Poslanci súhlasili s rozpočtovým opatrením a uznesenie 

schválili. 

 

Hlasovanie:   

 

za: 8                        Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Bc. Lukáš Dobranský 

Mgr. Peter Hajduk 

Ing. Ján Kuriško 

Ing. Maroš Obrin 

Mgr. Peter Topoľovský 

Ján Tóth 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomný: 1 Ing. Pavol Kičinko 

 

Uznesenie č.17/2023 bolo prijaté. 

 

 

Ad 6. Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva Parchovany. 

 

Poslanci diskutovali o návrhu rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva. Poslanci 

k predloženému návrhu mali viaceré pripomienky a obecné zastupiteľstvo sa dohodlo, že návrh 
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rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva Parchovany bude po pripomienkach doplnený 

a upravený , následne bude predložený na ďalšie rokovanie obecného zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie:   

 

za: 8                        Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Bc. Lukáš Dobranský 

Mgr. Peter Hajduk 

Ing. Ján Kuriško 

Ing. Maroš Obrin 

Mgr. Peter Topoľovský 

Ján Tóth 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomný: 1 Ing. Pavol Kičinko  

 

 

Ad 7. Rokovací poriadok stálych komisií obecného zastupiteľstva 

Parchovany. 

 

Poslanci schválili návrh rokovacieho poriadku stálych komisií pri obecnom 

zastupiteľstve obce Parchovany. 

 
Hlasovanie:   

 

za: 8                        Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Bc. Lukáš Dobranský 

Mgr. Peter Hajduk 

Ing. Ján Kuriško 

Ing. Maroš Obrin 

Mgr. Peter Topoľovský 

Ján Tóth 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomný: 1 Ing. Pavol Kičinko 

 

Uznesenie č.18/2023 bolo prijaté. 
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Ad 8. Zriadenie odborných - stálych komisií obecného zastupiteľstva 

Parchovany. 

 

Poslanci diskutovali o jednotlivých členoch odborných komisií . Starosta a poslanci 

obecného zastupiteľstva navrhnú na základe záujmu a odbornosti aj členov komisií z radov 

občanov, ktorí budú mať záujem pracovať v jednotlivých komisiách ako odborníci- neposlanci. 

Predpokladaný záujem zo strany občanov je potrebné navrhnúť predsedom jednotlivých 

odborných komisií , alebo starostovi obce. 

Poslanci  v závere diskusie k bodu zriadenia odborných komisií navrhovali jednotlivých 

členov a to :  

 

Členov komisie na ochranu životného prostredia a verejného poriadku: 

 

Predsedu  komisie: Mgr. Peter Hajduk 

a členov komisie v zložení: 

• Ing. Pavol Kičinko 

• Ján Tóth 

 

Členov komisie pre šport kultúru , vzdelávanie a sociálne veci: 

 

Predsedu  komisie: Mgr. Peter Hajduk 

a členov komisie v zložení: 

• Mgr. Ján Bača 

• Mgr. Peter Topoľovský 

 

 

Členov komisie  finančnej a pre správu obecného majetku: 

 

Predsedu  komisie: Jaroslav Antolík 

a členov komisie v zložení: 

• Ing. Maroš Obrin 

• Ján Tóth 

 

Členov komisie  pre informatizáciu: 

 
Predsedu  komisie: Bc. Lukáš Dobranský 

a členov komisie v zložení: 

• Ing. Maroš Obrin 

• Ing. Ján Kuriško  

 
Hlasovanie:   

za: 8                        Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Bc. Lukáš Dobranský 

Mgr. Peter Hajduk 

Ing. Ján Kuriško 

Ing. Maroš Obrin 

Mgr. Peter Topoľovský 

Ján Tóth 
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proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomný: 1 Ing. Pavol Kičinko  

 

Uznesenie č.19/2023 bolo prijaté. 

 

 

Ad 9. Prenájom pozemku Božčice 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva sa zhodli na prenájme  časti pozemku pre westernové 

jazdectvo – ako tréningová plocha . Poslanci sa dohodli na symbolickom poplatku 1 €/ rok , 

s tým, že prenájom bude na dobu 4 rokov. 

 

Hlasovanie:   

 

za: 8                        Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Bc. Lukáš Dobranský 

Mgr. Peter Hajduk 

Ing. Ján Kuriško 

Ing. Maroš Obrin 

Mgr. Peter Topoľovský 

Ján Tóth 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomný: 1  Ing. Pavol Kičinko 

 

Uznesenie č.20/2023 bolo prijaté 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 

 

 

Ad 10. Interpelácia poslancov 

 

Nebola podaná písomná interpelácia. Poslanec Obrin sa dotazoval, či nájomcovia ornej 

pôdy SHR a právnické osoby majú vyrovnané nájmy na základe nájomných zmlúv. Starosta 

uviedol, že k danej veci preverí skutkový stav o ktorom bude obecné zastupiteľstvo informovať 

na najbližšom zasadnutí.  

 

 

Ad 11. Rôzne 

 

Ing. Ján Pancák- predstavil svoj návrh na zmenu územného plánu  za účelom 

individuálnej bytovej výstavby v lokalite medzi ul. Družstevná a ul. Lipová. 
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Pán Ján Bača - žiadal o informáciu týkajúcu sa kalamitného dreva , akým spôsobom  

obec teraz  predáva kalamitné drevo žiadateľom. Starosta a poslanci sa vyjadrili , že sa 

pozastaví   predaj kalamitného dreva pre netransparentný doterajší spôsob a dohodnú sa 

presnejšie  podmienky na jeho predaj.    

 

V bode rôzne informoval starosta obce  : 

 

11.1  

O úprave zmluvných podmienok, práv a povinností zmluvných strán pri poskytnutí 

dotácie na kapitálové oprávnené výdavky z kapitoly Ministerstva investícií, regionálneho 

rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky na podporu regionálneho rozvoja na základe 

žiadosti o poskytnutie dotácie na projekt číslo 051/2021_2 s názvom Zvýšenie kvality a 

bezpečnosti verejných priestranstiev Parchovany (ďalej len „podporený projekt“) v celkovej 

sume 250 000,00 eur (slovom: dvestopäťdesiattisíc eur) (ďalej len „dotácia“), čo predstavovalo 

74,62 % z celkových kapitálových oprávnených výdavkov podporeného projektu, na 94,88 % 

spolufinancovania. To znamená že spoluúčasť obce sa znížila s 25,48 %  na 5,12 % čo vo 

finančnom vyjadrení znamená zníženie cca o 50 000 €    

 

11.2  

Jednotná úprava na staničnej ulici – na návrh starostu urobiť po dokončení chodníkov, 

jednotnú výsadbu okrasných stromov- japonské čerešne ( sakury) 

 

11.3  

Info-plán obnovy - starosta informoval o zámere vypracovať projekty rekonštrukcie 

z plánu obnovy pre bývalú budovu MNV, KD Božčice a z projektov MAS -Sečovský región 

o.z., rekonštrukciu jedálne v KD Parchovany.  

 

11.4  

Starosta informoval poslancov, že sa pripravuje pracovné stretnutie ohľadom územného 

plánu .( pán Hudec -zhotoviteľ UPN Parchovany) 

 

11.5  

Starosta informoval poslancov, že sa pripravuje zriadenie Dobrovoľného hasičského 

zboru Parchovany . Záujemcovia sa môžu hlásiť na obecnom úrade.  

 

11.6  

Transparentný účet – bude zriadený za účelom dobročinnosti 

 

11.7  

GPS – dozor ( satelitné sledovanie vozidiel) bude obstarané pre osobné motorové 

vozidlá a následne aj pre úžitkové vozidlá obecného úradu. 

 

11.8  

V rámci realizácie výstavby druhej strany chodníkov na ul. Staničnej , bude realizované 

nové verejné obstarávanie k projektu a zmluve Zvýšenie kvality a bezpečnosti verejných 

priestranstiev Parchovany - Chodníky II časť . 
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11.9  

Výdajníky vody – v rámci projektu zlepšenie prístupu k pitnej vode pre  MRK v obci 

Parchovany sa bude realizovať zmluva o dielo s dodávateľom diela - Ravoza s.r.o. Vinné , ktorý 

bude v rámci zmluvy inštalovať výdajníky vody pre marginalizovanú časť obyvateľstva 

v lokalite ul. Poľná, obec Parchovany. 

 

11.10  

Starosta obce informoval o aktivitách ktoré by bolo potrebné realizovať v tomto roku: 

Asfaltovanie výtlkov, átrium v kultúrnom dome, rampa do domu služieb, WC- rekonštrukcia 

v dome smútku, vymeniť a doplniť dopravné značky, inštalovať presklenú zastávku na 

Staničnej ulici (pri Marián Mištaľ), rekonštrukcia zastávok na ul. Hlavná ( pri SŠ a Jednote). 

Zriadiť kanceláriu prvého kontaktu, opraviť podlahy v priestoroch ambulancie lekárov. 

Ďalej je potrebné prekryť dažďový rigol na ul. Rybníkovej,(pri dome p. Balinta), rekonštruovať 

chodník pri zastávke smer Vranov nad Topľou, opraviť oplotenie na severnej časti cintorína, 

odstrániť skládku na ul. Poľnej a Majerskej,  zabezpečiť rekonštrukciu rozhlasu a opravu 

chodby na prízemí základnej školy.  

 

11.11  

Starosta obce zároveň informoval o ďalších náležitostiach súvisiacich s finančnou 

disciplínou a finančným zaťažením obce Parchovany. 

-  Obec Parchovany má aktívne účty v Prima Banke a ČSOB banke  

-  Obec má záväzky pri nezaplatených faktúrach vo výške 34 000 € 

-  Obec znáša pokutu na zariadenie ČOV za rok 2021 vo výške 9000 € (je podpísaný 

splátkový  kalendár) 

- Obec vedie súdny spor s firmou CEDIS ( od roku 2020 ), ktorá si nárokuje zaplatenie 

za stavebné práce naviac vo výške 38 000 €. Pojednávanie v danej veci je nateraz 

odročené. 

 

11.12  

Kontrolórka obce Ing. Martina Havrišová predložila správu o kontrolnej činnosti za 

rok 2022. 

 

Hlasovanie:   

 

za: 8                        Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Bc. Lukáš Dobranský 

Mgr. Peter Hajduk 

Ing. Ján Kuriško 

Ing. Maroš Obrin 

Mgr. Peter Topoľovský 

Ján Tóth 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomný: 1 Ing. Pavol Kičinko 

 

Uznesenie č.21/2023 bolo prijaté . 
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Ad 12. Záver 

 

Starosta obce poďakoval poslancom za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

 

Zapísal: Ing. Ján Kuriško 

         _______v.r_______ 

Mgr. Marián Hazuga 

starosta obce 

Overovatelia : 

 

Mgr. Ján Bača           ...................................... 

Ján Tóth                    ...................................... 


